
 

ByMenigheten-Sandnes  
Vår visjon:  

at nye mennesker skal komme til tro på Jesus og bli ført inn i et deltagende fellesskap  

der alle vokser i tro og kjærlighet. 

 

PROTOKOLL MENIGHETSRÅD 

Sted: Lundegeilen 16 (Kontoret) 

Dato: 22.01.2025 

Tid: kl 19:00-21:30 

Medlemmer: Atle Hundsnes, Inger Marie Ravnås Aarmo,Eirik Kongsvik, Odd Tjelta, Liv Nesse Amundsen, 

Raymond B. Nesse (Daglig leder). 
Permisjon: Honoré YenwongfaiFra, Audun Hiis  
Fravær: Janeth Lima Kleppe 

 

Forfriskninger v/ Liv 

Åpning og bønn v/ Inger Marie  «Nytt år nye muligheter, med tilbakeblikk på året som var.  Hva ønsker vi oss for 

våren, ny giv med ny prest og nye muligheter» 

 

Sak nr Tema Beskrivelse/Vedtak Ansvarlig Frist 

1/25 Orienterings

saker 

Givertjeneste 

 

I desember var givertjenesten på 160.000kr. 

Den har stabilisert seg på et stabilt nivå som er 

akseptabelt, men vi må ha fokus på å holde på 

denne positive trenden. 

 

Ansettelser: 

Dig jr 

Konfirmantkordinator 

Daglig leder 

 

Raymond har snakket med Kirkevergekontoret 

ang prosess ved ansettelse av daglig Leder. Vi 

avventer tilbakemelding ang hvordan vi gjør 

med utlysning på stillingen som daglig leder.  

 

Videre vil det sees nærmere på hvordan 

stillingene best mulig kan se ut i forhold til de 

resursene vi har, og om muligheten for 

omrokkering for å kunne løfte stilling til dig jr til 

30% samt prest til 100%. Raymond vil 

presentere noe rundt dette ved en senere 

anledning. 

 

Vikariatene løper frem til sommeren, da må MR 

lage en plan på hvordan vi ønsker en 

sammensetning på stillinger og personer i 

fremtiden. 

  



2/25 Budsjett 

2025 

Budsjettforslag for 2025 er lagt frem og vedtatt,  

Der er noe rom i budsjettet for noen mindre 

investeringer inn i mot Barne- og ungdomsarbidet, 

 

  

3/25 Hele 

Rogaland 

ber  

(The Send) 

Hva er vårt engasjement inn mot dette som 

menighet? 

 

Tidligere ble det gjort et vedtak om at vi skal 

være støtte menighet for The Send Rogaland. 

 

Dette koster oss 7.500,- i året 

 

Vedtak: 

Vi prøver å delta på arrangementet i år. 

Raymond melder tilbake til Utsendt Rogaland at 

vi ønsker å delta, men er passive inntil Benjamin 

har kommet godt inn i sin nye stilling som prest 

hos oss. 

 

Kontakten med de andre menigheten i Ganddal 

er viktig å prioritere for å stå ilag om dette 

 

  

4/25 MR 

døgn/helg 

Nytt år og nye muligheter. Da er det fint med et 

døgn/helg for å be sammen, spise godt mat og 

bli enda bedre kjent som lederskap. Dette er 

også en god anledning for å invitere Benjamin 

for å bli litt bedre kjent med han.  

 

Vedtak:  

Vi setter opp en tentativ plan lørdag 29. mars i 

forlengelse av Agenda 1-lørdagen med 

måltidsfelleskap og åndelig nærvær. 

 

  

5/25 DiG jr. Etter ønske fra Blant annet Ole og Aksel er det 

behov for en liten runde i MR ang. hvilken 

retning og satsing vi ønsker for DiG jr.  

 

Dette er for å skape tryghet for arbeidet og 

lederskapet som står i dette. I dag er dette 

arbeidet drevet av en 10% stilling og 

forventningen til arbeidet er høyt. Spørsmålet vi 

får er hvordan bruke best mulig en 10% stilling, 

og samt stille seg spørsmålet om dette er 

bærekraftig over tid? 

 

Vedtak: 

Vi inviterer inn Dig Jr. til å komme på neste MR 

til å fortelle om arbeidet, utfordringene de står i 

og hvordan arbeidet i står i forhold til 

Bymenighetens visjon. Vi starter 18:30 og setter 

av første 30 min til dette. 

 

MR ser behovet for å styrke innsatsen inn mot 

ungdomsarbeidet, noe som skal revurderes i 

  



forbindelse med fornyelse av stillinger innen 

sommeren 2025. 

 

6/25 Årsmøte Vi trenger å sette dato og fordele ansvar for 

årsmøtet. 

 

Vedtak: 

19 mars på Salem 

Raymond sjekker med Revisor og Regnskap at 

årsregnskapet er klart til da. 

 

Mr og stab,  

 

Innslag Dig Jr. 

 

 

Raymond 

 

 

7/26 Menighets-

fest 

Menighetsfest: Vi legger menighetsfesten til 

høsten 2025. 

 

Vedtak: 

Vi endrer forkuset til takknemlighetfest som 

avholdes i starten av høstsemesteret (aug/sept). 

Det settes en komite på neste MR. 

Raymond informerer Vidar Bøhn. 

 

 

 

 

 

Egen komitè 

 

 

Raymond 

 

8/27 Innsettelses 

Gudstjenest

e 

16 mars er innsettelsesgudstjenesten for 

Benjamin. Denne er det MR som har 

hovedansvaret for. 

 

Raymond vil også høre om det er behov/ønske 

for at Tom Krager (Prost) skal delta.  

 

Vedtak: 

Raymond inviterer Prost Tom til å delta. 

MR deltar i bønn og kort intervju. 

 

MR  

9/28 Misjonspros

jektet 

Vårt nye misjonsprosjekt trenger et team.  

 

Thomas, Kristian, Arnt Egil og Raymond ønsker 

å være et team som jobber fremover med 

prosesser knyttet til vårt nye misjonsprosjekt og 

hvordan dette skal innføres som et levende 

engasjement for oss som en misjonal kirke. De 

ønsker å få et mandat til å lage og utvikle 

hvordan dette kan se ut for oss, da i tett 

samarbeid med Terje Høyland som leder 

misjonsprosjektet fra Imi stavanger.  

 

Vedtak: 

MR gir gruppa mandat til å lede dette arbeidet i 

Bymenigheten. 

 

  

 Eventult Presentasjon av konfirmanter: 

Vi ønsker å presentere konfirmantene i 

menigheten. Vi deler konfirmantgruppa i to,  og 

presentere de for menigheten i løpet av våren. 

 

 

 

  



Piano: 

Atle har sett på piano som koster, ca 25.000  

inkl bag og stativ. 

 

Vedtak:  

Vi kjøper dette med faktura til BMS. 

 

Bydelshuset: 

Styremøte hver 3. uke, må se om vi kan unngå 

at Odd må prioritere mellom MR og styremøte. 

 

Bydelshuset har dårlig økonomi, det blir 

dugnader fra mars der vi må prøve å få med 

flest mulig. Vi er misjonale og ønsker å bidra. 

 

 Til neste MR Revidere kriterier for BMS fondet 

 

  

Referent: Eirik Kongsvik 
 

 

 


